
Från: Thomas Djerfh thomas.djerfh@telia.com
Ämne: Protokoll Styrelsemöte 11 Februari, 2020

Datum: 13 maj 2020 23:00
Till:

Styrelsemöte Rasbo IK innebandy

Tid och plats: 11/2, 2020, H2000

Närvarande: Magdalena Danielsson, Jenny Westerberg, Fredrik Lövgren, Thomas Djerfh, Tomas Bergström, ??

1.     Mötets öppnande och val av ordförande och sekreterare. 
 
 Ordförande Tomas Bergström, Sekreterare Thomas Djerfh
 
2.     Föregående protokoll

 Verksamhetsbeskrivning till Magdalena Danielsson senast 29/2
 Medlemsavgift: ni som fått utskick och ej är kvar i föreningen 2020 återkom med svar till Simon Parkman
 
3.     Information/direktiv till/från huvudstyrelsen

 Belastningsregister kvarstår för vissa.

4.     Ekonomi

 Ser bra ut 

5.     Utbildning

 Inventera behov till hösten, datum finns på uibf om ni vill gå tidigare.

6.     Ungdomsverksamhet

Föräldrarollen: vi har förståelse för att många har upptagna agendor men vill att lagledare påminner föräldrar att de 
måste vara med på tex sargvakt, klubbrabatt, etc för att verksamheten ska fungera.

7.     Seniorverksamhet

H5 eller inte nästa säsong ?, Thomas D kallar till seniormöte ang JAS och hur P03 tas med i juniorsatsningen.

Damjas, turbulent bland ledarna. Nu en tränare kvar. Ändrad träningstid Tisd IFU 17 till Alunda 20.00

Matchvärdskap. Lagledare att påminna föräldrar om viktighet.

8.     Övriga frågor

Innebandyalliansen: Frågor ang verksamhet i IFU, medlemskap, träningstider, etc. Rasbo representation vore mycket 
bra. Magdalena eller Fredrik som kandidater.

9.     Av styrelsen fattade beslut
 

Ok att köpa ramar till foton. 

10.  Nästa möte:

 10/3

11.  Mötets avslutande




